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پيامبر اكرم)ص(: 
خوش  اخلاقی 

گناه را آب می كند
 چنان كه آفتاب يخ را. 

خبر خارجی خبر داخلی

ژاوی : 
رويايم فتح ليگ

 قهرمانان با بارسلوناست
ژاوی هرناندز اطمینان دارد که بارسا می تواند با تیم های 
اروپا برای فتح لیگ قهرمانان رقابت کند. او رویای  بزرگ 
قهرمانی با بارسا در این رقابت ها را دارد. بارسلونا با هدایت 
ژاوی شروع خوبی در فصل جدید داشته و در لالیگا با یک 
تساوی و سه پیروزی، پشت سر رئال در رده دوم قرار دارد. 
لیگ  گروهی  دور  اول  هفته  از  و  نوکمپ  در  فردا  بارسا 

قهرمانان نیز میزبان ویکتوریا پلژن است.
ژاوی هرناندز، مربی بارسا، در نشست خبری این بازی گفت:» 
این یک بازی لیگ قهرمانان است و حضور در این رقابت ها 
برای هر تیمی یک افتخار بزرگ است. ویکتوریا پلژن تیمی با 
قدرت بدنی بالاست و می تواند کار را برای ما سخت کند. این 
بازی می تواند خطرناک باشد و اگر حریف را جدی نگیریم، 
پیروز نخواهیم شد. در گروه دشواری قرار داریم و باید سه 
امتیازها را جمع کنیم. هدف اول ما صعود به یک هشتم نهایی 

است و سپس برای قهرمانی خواهیم جنگید.«
و  بگیریم  جام  خواهیم  می  جدید:»  فصل  در  بارسا  اهداف 
دلیلی ندارد که نتوانیم به این هدف برسیم. فردا باید کارمان 
در لیگ قهرمانان را با پیروزی شروع کنیم و روی همین بازی 

نیز تمرکز کرده ایم.«
رویای فتح لیگ قهرمانان:» هیجان زده ایم و تیم را با انگیزه 
با  توانیم  می  و  کنیم  می  فکر  قهرمانی  به  قطعا  بینم.  می 
تیم های بزرگ رقابت کنیم. اگر رویای فتح لیگ قهرمانان 
را نداشتم، مربی بارسلونا نمی شدم. نمی گویم شانس اول 
قهرمانی هستیم ولی قطعا یکی از مدعیان خواهیم بود. باید 

محتاط بود و فعلا روی صعود از گروه تمرکز کرد.«

پویول :
 برای بازگشت مسی
 به بارسا دير نيست

کارلس پویول، کاپیتان سابق بارسلونا، هنوز به بازگشت لیونل 
مسی به این باشگاه امیدوار است.

 جدایی مسی از بارسا ضربه جبران ناپذیری به این باشگاه و 
هوادارانش بود و رویای حضور دوباره او در نوکمپ از همان 

ابتدا بارها و بارها از سوی افراد بسیاری مطرح شد. 
این در حالی است که این بازیکن نیز پس از جدایی از بارسا 
و پیوستن به پاری سن ژرمن نتوانسته است درخششی را که 
در ترکیب این تیم داشت، بار دیگر تکرار کند و فاصله زیادی 

با روزهای اوجش دارد. 
احتمال  درباره  را  صحبت هایی  لاپورتا  خوان  این  از  پیش 
بازگشت دوباره این ستاره آرژانتینی به نوکمپ مطرح کرده 
بود اما مسی تا پایان فصل جاری با پی اس جی قرارداد دارد 
و این باشگاه حاضر به فروش او در پنجره نقل و انتقالات 
تابستانی نبود. پویول که پیش از این 10 سال در کنار این 
بازیکن با پیراهن بارسا بازی کرد و افتخارات بسیاری نیز به 
دست آورد، امیدوار است که بار دیگر شاهد بازگشت او به 

این باشگاه باشد. 
این ستاره سابق بارسا در گفتگو با گل اظهار داشت:» هنوز 
برای بازگشت مسی خیلی دیر نشده است. او یک سال دیگر 
با پی اس جی قرارداد دارد و اتفاقات بسیاری ممکن است در 
این بازه زمانی رخ دهد. این بستگی به ژاوی و خود لئو دارد 
از او استقبال  که چه تصمیمی بگیرند اما همیشه در بارسا 

خواهد شد.« 
لواندوفسکی در ترکیب  از عملکرد روبرت  با تمجید  پویول 
بارسا اضافه کرد:»او یکی از بهترین مهاجمان دنیاست و این 
فقط به خاطر شم گلزنی اش نیست، بلکه او می داند چطور 
باید با توپ بازی کند و چطور باید کار ترکیبی انجام دهد. 
امیدوارم که بتواند خیلی زود جایزه توپ طلا را دریافت کند 

چون شایستگی آن را دارد.«

یووه تایيد کرد ؛ 
ستاره فرانسوی زير تيغ جراحی

باشگاه یوونتوس اعلام کرد که پل پوگبا، هافبک فرانسوی 
این تیم، روز گذشته عمل جراحی موفقیت آمیزی را پشت سر 

گذاشته است.
 پوگبا در چند سال اخیر همواره با مصدومیت های طولانی 
دست به گریبان بوده و درمان های متفاوتی را برای بهبود 

شرایطش پشت سر گذاشته است. 
به  منچستریونایتد  با  قراردادش  پایان  از  پس  بازیکن،  این 
یوونتوس پیوست اما هنوز موفق نشده است برای این تیم در 
دیدارهای رسمی پس از آغاز فصل جدید به میدان برود، چرا 

که درگیر درمان مصدومیتش از ناحیه زانو بوده است. 
در حالی که پیش از این گفته شده بود که او به دلیل هراس 
دادن  دست  از  امکان  و  درمانش  روند  شدن  طولانی  از 
ملی  تیم  با  و همراهی  قطر  جام جهانی 2022  رقابت های 
فرانسه از انجام عمل جراحی خودداری کرده است اما حالا 
باشگاه یوونتوس اعلام کرد که او روز گذشته زیر تیغ جراحان 

رفته تا روند درمانش را سرعت ببخشد. 
این  برای  نتایج روند درمانی محتاطانه  به نظر می رسد که 
بازیکن و همچنین کادر پزشکی یوونتوس چندان خوشایند 
نبوده و همین باعث شده است که آنها تصمیم به انجام عمل 

جراحی بگیرند. 
در بیانیه منتشر شده از سوی باشگاه یوونتوس درباره عمل 
عمل  تحت  امروز  عصر  پوگبا  است:»پل  آمده  بازیکن  این 
جراحی روی زانویش قرار گرفت. این عمل توسط پروفسور 
یوونتوس،  پزشک  استفانینی،  لوکا  در حضور  روسی  روبرتو 

انجام شد و کاملا موفقیت  آمیز بود.«
بعضی از رسانه های ایتالیایی مدعی شده اند که مدت زمان 
دوری پوگبا از میادین پس از انجام جراحی شش هفته خواهد 
بود اما برخی دیگر معتقد هستند که نمی توان زمان دقیقی 

برای آن تعیین کرد. 

 به خاطر استفاده از سينا اسدبيگی ؛
شکايت باشگاه فولاد

 از پرسپوليس نيمه تمام ماند!
خاطر  به  پرسپولیس  از  شکایت  خوزستان  فولاد  باشگاه 

استفاده از سینا اسدبیگی را نیمه تمام گذاشت.
کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال آرای خود را در خصوص 

تیم های مختلف صادر کرد.
فولاد خوزستان  باشگاه  به شکایت  احکام  این  از  یکی  در 
تمام  نیمه  و  اسدبیگی  از سینا  استفاده  بابت  پرسپولیس  از 

ماندن این شکایت هم اشاره شده است:
فولاد  باشگاه  شکایت  خصوص  در  انضباطی  »کمیته 
استفاده  بر  مبنی  تهران  پرسپولیس  باشگاه  علیه  خوزستان 
از بازیکن غیر مجاز به نام سینا اسدبیگی در مسابقه روز 2۸ 
مرداد ماه سال 1۴01 از سری رقابت های لیگ برتر فوتبال 
اعلام کرد: با توجه به اینکه شاکی علیرغم ابلاغ اخطار رفع 
نقص نسبت به پرداخت هزینه دادرسی در مهلت مقرر اقدام 
قانونی به عمل نیاورده است، مستند به بند ۵ از ماده 2۷ 
مقررات انضباطی، قرار رد دعوی صادر می شود. قرار صادره 
ظرف مهلت ۷ روز از تاریخ ابلاغ، قابل تجدید نظر خواهی 

نزد کمیته استیناف است.«

سرمربی تيم فوتبال باشگاه :
نيمکت تيم نفت آبادان كامل نيست

 سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان گفت: مشکل تیم 
صنعت نفت آبادان این بود که نیمکت ما پر نیست.

رضا پرکاس در نشست خبری پس از شکست تیمش برابر 
نفت مسجدسلیمان اظهار کرد: بازی را خوب شروع کردیم 
کنترل  را  بازی  هم  ادامه  در  و  برسیم  گل  به  توانستیم  و 

کردیم.
اما مشکل  گفت:  آبادان  نفت  فوتبال صنعت  تیم  سرمربی 
صنعت نفت این بود که نیمکت ما پر نیست. دو تا سه تا 
مصدوم داریم و سه بازیکنی که روی آنها حساب می کردیم 

از دسترس خارج شدند.
وی بیان کرد: بیشتر تعویض های تهاجمی را انجام دادیم 
اما بازهم در صحنه ای که خیلی عادی بود و در شرایطی که 

احتمال دادم داور بگوید ضربه دروازه اما او پنالتی گرفت.

در استقلال خوزستان ؛
پيروانی مجددا همکار پورموسوی شد

جوانان،  تیم ملی  سابق  سرمربی  همکار  مجددا  پیروانی 
یک  لیگ  در  خوزرستان  استقلال  فوتبال  تیم  مدیرفنی 

کشور شد.
امیرحسین پیروانی سرمربی سابق تیم ملی جوانان و مدرس 
فیفا با عقد قرارداد یکساله به عنوان مدیر فنی به استقلال 

خوزستان پیوست.
 پیروانی در دوره سرمربیگری پورموسوی در نفت آبادان نیز 

به عنوان دستیار فعالیت داشت.

معاون باشگاه پرسپوليس ادعا کرد ؛
بازيکن ۷۰ ميليارد تومانی 
در ليگ برتر فوتبال ايران!

برتر  لیگ  در  کرد  ادعا  پرسپولیس  باشگاه  اجرایی  معاون 
 ۷0 آن  رقم  که  است  بسته  قرارداد  بازیکنی  ایران  فوتبال 

میلیارد تومان است.
در حالی که رقم های قرارداد فوتبالیست ها با سایر رشته ها 
و البته میانگین حقوقی جامعه برای یک سال قابل مقایسه 
معاون  اتفاق  تازه ترین  در  می کشد،  فلک  به  سر  و  نیست 
فوتبالیست  یک  که  کرد  ادعا  پرسپولیس  باشگاه  اجرایی 

برای سه سال ۷0 میلیارد تومان قرارداد بسته است!
محمد محمدی در واکنش به این که قرارداد برخی بازیکنان 
که  بازیکنان  برخی  برابر  در  گفت:  است  زیاد  پرسپولیس 
بازیکنان  مبالغ  اند،  گرفته  میلیاردی  دهه  چند  رقم های 
برخی  کرد:  تاکید  ادامه  در  نیست.وی  زیاد  پرسپولیس 
بازیکنان در تیم های دیگر هستند که رقم قراردادشان بسیار 
بالاست. شنیده ام یک بازیکن در لیگ برتر برای سه سال 

۷0 میلیارد تومان قرارداد بسته است!

رحيم پور : 
هواداران پرسپوليس 

گذشته را فراموش نکنند
گذشته ای  نباید  می گوید  هوادار  بدنساز  رحیم پور،  مظاهر 
که با پرسپولیس داشته فراموش شود و او در لیگ و آسیا 

خاطرات خوبی با این تیم دارد.
هوادار  در  امسال  که  پرسپولیس  سابق  بدنساز  رحیم پور، 
در  گل محمدی  یحیی  با  کار  درباره  ابتدا  در  می کند  کار 
کار  زیادی  سال های  یحیی  آقا  با  من  گفت:  پرسپولیس 
خیلی خوبی  و خاطرات  کردم  تجربه  را  آسیا  فینال  کردم، 
است.  بگیرد مجاز  ایشان  دارم. هر تصمیمی که  ایشان  با 
همیشه باید به سرمربی تیم احترام بگذاریم و او باید انتخاب 

کند که چه کسانی با ایشان کار کنند.
او ادامه داد: این نکته را باید بگویم که گذشته را فراموش 
نکنیم؛ اتفاقاتی که در قطر، هند و فینال آسیا افتاد را از یاد 
نبریم. من با جان و دل برای تیمم کار کردم  قبلا هوادار 
این تیم بودم و تشویقش می کردم. الان مربی این تیم شدم 

اما هوادار آنها هستم.
پرسپولیس  با  مسابقه  برای  هوادار  پوستر  درباره  رحیم پور 
نمی توانم  من  گفت:  بود  آن  روی  فنایی  و  او  تصویر  که 
من  وظایف  حیطه  در  چون  کنم  صحبتی  پوستر  درباره 
بخواهید  تاکتیکی  و  تکتیکی  بدنی،  بحث  درباره  نیست. 
من صحبت می کنم. به هر حال این مسائل انگیزه هستند 
ولی در مجموع به تیم بزرگ پرسپولیس تبریک می گویم 
در  هم  ما  بچه های  باشند.  موفق  راه  ادامه  در  امیدوارم  و 
هفته های آینده بهتر خواهند شد و امیدوارم یک رتبه خوبی 

در جدول برای باشگاه بزرگ هوادار به ارمغان بیاوریم.

داور بازی را از ریتم انداخت ؛ 

فوتبالمابااینداوریهارشدنمیکند
داور  گفت:  خوزستان  فولاد  باشگاه  مدیرعامل 
وجود  که  سابقه ای  با  و  گرفت  را  بازی  سرعت 

داشت، این حساسیت ها را ایجاد کرد.
نشست  در  دوشنبه  شامگاه  گرشاسبی  حمیدرضا 
مقابل  خوزستان  فولاد  تساوی  از  پس  خبری 
قضاوتی  به  توجه  با  کرد:  اظهار  رفسنجان  مس 
که دیدیم به جای داور از هواداران دوست داشتنی 

فولاد عذرخواهی می کنم.
با  و  گرفت  را  بازی  سرعت  داور  افزود:  وی 
را  حساسیت ها  این  داشت،  وجود  که  سابقه ای 
این  از  حیف  گفت.  نمی شود  چیزی  کرد.  ایجاد 
بازیکنان و این همه هزینه ای که تیم های لیگ 
برتری می کنند. فوتبال ما با این قضاوت ها و رفتار 
غضب آمیز داور با بازیکنان یک تیم رشد نمی کند.

وی نسبت به قضاوت حسن اکرمی بیان کرد: با 
رژه ای که روی مُخ هواداران و تیم رفتند، پدرمان 
درآمد تا ورزشگاه را کنترل کردیم. امیدوارم کمیته 
داوران تمهیداتی بیندیشد تا داورانی را که از قبل 
داشته  وجود  ذهنیت هایی  و  آنها حساسیت  روی 

است به کار نبرند تا این ذهنیت شدیدتر نشود.
شد  آغاز  خوبی  به  بازی  افزود:  گرشاسبی 
همه  داور  و  افتادند  زمین  روی  بازیکنان  اما 
میزبان  به ضرر  را  به ۳0 درصد  صحنه های ۷0 

سوت می زد.
به  اشاره  با  خوزستان  فولاد  باشگاه  مدیرعامل 
قضاوت علیرضا فغانی در دیدار شاگردان نکونام با 
سپاهان اصفهان تصریح کرد: دیدید داور در دیدار 
بازی  به  و  کرد  عمل  حرفه ای  چقدر  سپاهان  با 

سرعت می داد که همه از آن لذت بردند.
 امید است که این رویه اصلاح شود و در شرایطی 
وارد  محرومیت  سال  سه  از  پس  هواداران  که 
خود  خانه  به  خُرد  اعصاب  با  شده اند  ورزشگاه 

بازگشتند که این انصاف نیست.
گرشاسبی راجع به حضورش در ورزشگاه شهدای 
موظف  و  دارم  حضور  همیشه  من  گفت:  فولاد 
هستم که کنار تیم باشم. فولاد تیمی بزرگ است 

انتظار دارند که برای پیروزی وارد زمین  و همه 
شویم اما ترمزمان به ناحق کشیده شد. امیدوارم 

این قضاوت ها جبران شود.
داور  فوتبال فولاد خوزستان گفت:  تیم  * مربی 
بازی ما مقابل مس رفسنجان به گونه ای قضاوت 

کرد که بازی را از ریتم انداخت.
حمیدرضا رجبی مربی فولاد به جای جواد نکونام 
و  شد  حاضر  بازی  از  پس  خبری  نشست  در 

پاسخگوی سوالات خبرنگاران بود.
به  فولاد  تیم  که  گفت: خوشحالیم  ابتدا  در  وی 
ایران رسیده است که همه  جایگاهی در فوتبال 
ندارند.  را  ما  با  مقابله  توانایی  از نظر فنی  تیم ها 
این نشان می دهد که تیم فولاد در مسیر درستی 
قرار گرفته است. ما امیدوار هستیم که در ادامه 
راه بتوانیم توانایی های فنی تیم خودمان را بالاتر 

ببریم و سه امتیاز تمام بازی ها را کسب کنیم.
ادامه داد: در مورد این دیدار نیز می توانم  رجبی 
بگویم که ما جلوی تیمی بازی داشتیم که از نظر 
در اختیار داشتن بازیکن و صرف کردن هزینه ها، 
جزو تیم های بالای جدول است ولی امروز عملًا 
دیدید که در نیمه دوم چیزی برای گفتن نداشتند. 
آنها کاملًا در لاک دفاعی بودند و اجازه بازی را 

به تیم ما نمی دادند.

رجبی اظهار کرد: می خواهم در مورد داوری این 
بودند  داوری  اکرمی  آقای  کنم.  مسابقه صحبت 
باخت  باعث  قائمشهر  که دو، سه سال پیش در 
پنالتی  و  قرمز  کارت  فولاد شدند. وی یک  تیم 
اشتباه علیه فولاد اعلام کرد که پس از آن دیدار 
ما  برای دیدار  را  او  داوری محروم شد. وقتی  از 
انتخاب کردند، پیش بینی می کردیم که کار خیلی 

سختی داریم.
مربی تیم فوتبال فولاد خوزستان بیان کرد: زمانی 
دفاعی  لاک  به  و  آیند  می  اهواز  به  تیم ها  که 
می روند و به دنبال این هستند که ریتم تیم ما را 
بیندازند، از داور تقاضا داریم که به این امر کمک 
نکنند. ولی متأسفانه آقای اکرمی با کوچک ترین 
او  می انداخت.  جریان  از  را  بازی  برخوردی 
خطاهای ۵0 - ۵0 را به تیم حریف می داد. من 
آب  یک  اگر  اروپا  یا  ایران  فوتبال  در  نمی دانم 
دقیقه   1۵ داور  بیندازند،  زمین  داخل  به  معدنی 

بازی را متوقف می کند؟
داد:  ادامه  اینگونه  را  صحبت هایش  رجبی 
کمک  ما  تیم  به  هیجان  و  شور  با  تماشاگران 
می کنند، ما به روی دروازه حریف فشار می آوریم 
داخل  به  معدنی  آب  تا یک  است  منتظر  داور  و 
بله شاید  کند.  متوقف  را  بازی  تا  بیاندازند  زمین 

تعدادی از تماشاگران احساساتی که داشتن را بروز 
دادند و به داخل زمین ترقه انداختند. دو هفته قبل 
در اصفهان نیز کنار پای من ترقه خورد. حامد لک 
یک ربع به خاطر ترقه خوابید، در صورتی که فیلم 
آن موجود است که ترقه کنار پای او خورده است.

از  و  نمی دانیم  درست  را  کار  این  ما  گفت:  وی 
تماشاگران توقع داریم که خودشان را کنترل کنند 
اجازه  و  کرد  کمک  خیلی  امر  این  به  داور  ولی 
ناراحت  پیدا کند. تماشاگر هم  بازی جریان  نداد 
می شود. حامد لک در این مسابقه سه بار خودش 
انداخت که فکر می کنم فقط 1۵  زمین  را روی 
کار  راحت ترین  کرد.  تلف  لک  حامد  را  دقیقه 
چیست؟ اینکه شما بازی را بخوابانید و ریتم تیم 
و  بیایید  تونل  داخل  به  بیندازید  از حرکت  را  ما 
بگویید اجازه ادامه بازی را نمی دهیم. مگر انداختن 
امنیت  مقابل  تیم  که  است  شرایطی  معدنی  آب 

جانی نداشته باشد؟ من از این داور گله دارم.
فکر  کرد:  عنوان  خوزستان  فولاد  تیم  مربی 
بالایی  ریتم  دوم  نیمه  در  ما  تیم  امروز  می کنم 
داشت و تیم مس رفسنجان را تحت فشار قرار 
مس  بود،  شده  منتشر  که  آماری  طبق  دادیم. 
رفسنجان تاکنون جلوی تیمی اینگونه تحت فشار 
نبود. ولی ما واقعاً آنها را تحت فشار قرار دادیم اما 
داور مسابقه کاری کرد که اتلاف وقت آنها خیلی 
راحت تر شد. اجازه ندادند تا آن شرایطی که ما 

دوست داشتیم، انجام شود.
رجبی در پایان گفت: فکر می کنم بعضی از تیم ها 
در اهواز این حربه را انجام می دهند و از داوران 
خواهش می کنیم که حداقل در اهواز اجازه بازی 
بدهند. داور به خاطر دو کارت زرد به نیمکت ها، 
سه بار بازی را خواباند. شما جای تماشاگر باشید، 
وقتی تیم شما حمله می کند و داور سوت می زند 
و بازی را متوقف می کند، چه می کنید؟ در مورد 
اجازه  داور  واقعاً  بگویم که  مسائل فنی می توانم 
بازی بهتر و تهاجمی تر را از فولاد گرفت. تقاضا 

می کنم که داوران اجازه بدهند بازی انجام شود.

از سوی نهادهای نظارتی ؛

تخلفات رنگارنگ رییس فدراسیون فوتبال رو شد!

تصویب هيئت ریيسه در جلسه اضطراری ؛   کی روش جایگزین اسکوچیچ شد

نتایج مطالعات جهانی ؛

میزان ورزش هنوز به قبل از دوران پاندمی کرونا بازنگشته است

فهرستی از اتهامات مهدی تاج رییس فدراسیون فوتبال منتشر شد.
نشدن  اعلام  با  ارتباط  در  ورزش  وزیر  از  قولی  نقل  گذشته  روز 
نامزدهای  مورد  در  قضائیه  قوه  جمله  از  نظارتی  نهادهای  نظر 
دستگاه  در  بررسی  با  که  ادعایی  شد.  منتشر  فوتبال  فدراسیون 
قضایی مشخص می شود نادرست بوده و دادستانی تهران در همان 
ارسال می شود  برای دستگاه قضا  تاج  استعلام مهدی  روزی که 
استعلام هر کدام چه  افراد مورد  داده و عنوان کرده است  پاسخ 

سابقه و اتهامی در داسرا یا نهادهای قضایی دارند.
بر طبق اسناد به دست آمده دادستان تهران در تاریخ دوم شهریور 
ماه 1۴01 یعنی ۶ روز قبل از برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال 
طی نامه ای رسمی اعلام کرده برای ۳ مدیر فوتبالی در دادسرای 

تهران پرونده قضایی تشکیل شده است.
از  استفاده  سوء  اتهامات  به  تاج  مهدی  برای  گزارش،  این  طبق 
خلاف  گزارش  صدور  مجعول،  اوراق  از  استفاده  شغلی،  موقعیت 
واقع و شروع به جعل و تزویر، تصرف غیر قانونی در اموال دولتی، 
به کارگیری حیدر بهاروند در سازمان لیگ برتر فوتبال بر خلاف 

وجوه  در  قانونی  غیر  تصرف  بازنشستگان،  بکارگیری  منع  قانون 
عمومی، تصرف غیر مجاز در منابع مالی )مطالبات( فدراسیون از 
شرکت های طرف قرارداد و اهمال منتهی به تضییع وجوه عمومی 
به میزان ۴ هزار و ۵1۴ میلیارد و ۹۷۴ میلیون و ۴۷هزار و 2۴۵ 
اموال و وجوه دولتی، اخلال در  ریال و 10 میلیون یورو، تضییع 
نظام پولی و ارزی کشور، کلاهبرداری، گزارش خلاف واقع، تبانی 
در معاملات دولتی، جعل در سند رسمی و به کارگیری سرمربی 
دادسرای  در  قضایی  پرونده  )ویلموتس(  ایران  فوتبال  تیم  اسبق 

تهران تشکیل شده است.
از سوی دادسرای تهران برای مهدی تاج در اتهامات سوءاستفاده 
از موقعیت شغلی، استفاده از اوراق مجعول، صدور گزارش خلاف 

واقع و شروع به جعل و تزویر قرار منع تعقیب صادر شد.
در مورد دیگر اتهامات این فرد قرار جلب دادرسی صادر شده است 

که پرونده آنها در مراجع قضایی در حال رسیدگی است.
ایران  فوتبال  ملی  تیم  سرمربی  به  مربوط  پرونده  همچنین 
)ویلموتس( با گزارش سازمان بازرسی کل کشور به اتهام تضییع 

وجوه عمومی در جریان رسیدگی قرار دارد.
دانشجویی  بسیج  جمله  از  تشکل ها  برخی  البته  رابطه  همین  در 
دانشکده تربیت بدنی و علوم ورزشی دانشگاه تهران در نامه ای به 
رئیس قوه قضائیه خواستار ورود و رسیدگی قوه قضائیه به پرونده 
تاج شده بودند که با توجه به سند بالا باید مد نظر داشت که این 
دست جریانات باید ورود به پرونده و بررسی موضوع تاج و دیگر 

نامزدهای انتخاباتی را از حراست وزارت ورزش پیگیری کنند.

 2022 جهانی  جام  در  ایران  قطعی  سرمربی  روش  کی  کارلوس 
خواهد بود.

 کارلوس کی روش که یکی از باسابقه ترین مربیان روی نیمکت 
ایران با حضوری هشت ساله و تجربه صعود به دو جهانی محسوب 

می شود، در آستانه بازگشت دوباره به فوتبال ایران قرار دارد.
اقدامی  در  فوتبال  فدراسیون  رییسه  هیئت  اعضای  حالی  در 
جزییات  درباره  اطلاعاتی  کوچک ترین  نشدند  حاضر  هماهنگ 
جلسه اضطراری در فدراسیون فوتبال را بدهند اما به نظر می رسد 
جانشینی  برای  پرتغالی  کارلوس کی روش سرمربی  استخدام  کار 

دراگان اسکوچیچ تمام شده باشد.
بلژیکی  ناموفق  ویلموتس سرمربی  مارک  اسکوچیچ که جانشین 
شده و در دوره حضورش در تیم ملی ایران روند موفقی را تا صعود 
به جام جهانی قطر طی کرده بود با وجود برنامه های قبلی و توافق 

برای حضور در جام جهانی جای خود را به کارلوس کی روش خواهد 
داد. مربی پرتغالی که مهدی تاج حضورش روی نیمکت ایران را 
به عنوان یکی از وعده های خود ذکر کرده و در روزهای گذشته با 

وی به توافق رسیده است.

ظاهرا در جلسه هیات رییسه توافق کامل انجام شده و اختیار به 
تاج داده شده تا او برای مذاکره با کی روش کارهای نهایی را انجام 
بدهد و این مربی برای سومین حضور متوالی با تیم ملی فوتبال 
دو  انجام  برای  را  تیم  و  کند  تهران سفر  به  در جام جهانی  ایران 

مسابقه دوستانه برابر اروگوئه و سنگال به اتریش ببرد.
مهدی تاج رییس فدراسیون فوتبال ایران عقیده دارد تغییر دراگان 
اسکوچیچ و حضور کارلوس کی روش تصمیمی مثبت و در جهت 
بهبود شرایط تیم ملی به خصوص از نظر مدیریتی خواهد بود. این 
در حالیست که اسکوچیچ تا ظهر امروز در حال رتق و فتق امور 
مربوط به تیم ملی بود اما او دیگر  باید دفتر کار خود در PEC را 

ترک کرده و آن را تحویل نفر بعدی بدهد.
فدراسیون  رییسه  هیئت  اعضای  تاییدیه  و  است  قطعی  خبر  این 

فوتبال را پای خود دارد.

نتایج  داد. طبق  را کاهش  مردم  بدنی  فعالیت  کووید 1۹  پاندمی 
یک مطالعه جدید، میزان ورزش روزانه هنوز به اعداد قبلی نرسیده 

است.
 محققان دانشگاه کالیفرنیا، روند فعالیت بدنی در سراسر جهان را 
با اندازه گیری تعداد گام ها در دو سال پس از شروع پاندمی بررسی 
در  پاندمی  اوایل  در  گام ها  تعداد  که  دریافت  مطالعه  تیم  کردند. 
در  و  بود  کمتر  به طور مشخص  پاندمی  از  قبل  میزان  با  مقایسه 

طول دو سال اول این بحران جهانی، پایین تر باقی ماند.
نویسندگان  از  یکی  و  قلب  متخصص  تیسون«،  »جفری  دکتر 
درک  جهانی،  گیری  همه  تداوم  »با  گفت:  مطالعه،  این 
است.«  مهم  بسیار  بدنی  فعالیت  بر  آن  مدت  پیامدهای طولانی 
دستورالعمل های ورزشی، حداقل 1۵0 دقیقه فعالیت بدنی متوسط 
را  فعالیت هوازی شدید  دقیقه  یا ۷۵  پیاده روی،  مانند  در هفته، 

توصیه می کند.
محققان از داده های فردی ناشناس از ژانویه 201۹ تا اواسط فوریه 
این  کردند.  استفاده  هوشمند سلامت  تلفن  برنامه  یک  از   2020
اندازه گیری روزانه گام شمار  داده ها شامل بیش از 1۴0 میلیون 

است که توسط بیش از 1.2۵ میلیون کاربر از بیش از 200 کشور 
و منطقه ارائه شده است.

تیم تحقیقاتی به تعداد ۵۳2۳ قدم در روز در طول سال 201۹ پی 
بردند. میانگین تعداد گام ها از نوامبر 2021 تا فوریه 2022 برای 
همه قاره ها در مقایسه با دوره زمانی ۹0 روزه در سال های 201۹-

2020 کمتر بود. در همین دوره زمانی مشابه نوامبر تا فوریه برای 
از  پیش  دوره  با  مقایسه  در  قاره ها  همه  برای  نیز   2021-2020

همه گیری پایین تر بود.
بهترین دوره بهبودی برای افزایش تعداد گام ها در سراسر جهان، 
در ماه می تا نوامبر 2021 بود، با ۴۹۹۷ قدم در روز، اما این میزان 

هنوز 10 درصد کمتر از بازه زمانی مشابه در سال 201۹ بود.
از  قبل  بدنی  فعالیت  سطح  به  تدریجی  بازگشت  از  حاکی  نتایج 

پاندمی در سراسر جهان بود.


